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Z A P I S N I K 

14. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 OSNOVNE ŠKOLE EUGENA KUMIČIĆA SLATINA 

 

NADNEVAK: 12. prosinca 2022. godine 

NAZOČNI ČLANOVI ŠKOLSKOG ODBORA: 

1. Sanela Jukić 

2. Dražen Kostanjevac 

3. Diana Zelenka 

4. Rajka Avirović Gaća 

 

       

OSTALI NAZOČNI:  

1. Božica Majhen, ravnateljica 

2. Ana Podnar, tajnica 

 

SJEDNICI PREDSJEDAVA: 

1. Sanela Jukić, prof. 

 

ZAPISNIK VODI: Ana Podnar, tajnica Škole 

 

ZAPOČETO U 13,15 SATI 

 

 Nakon pozdrava i uvodne riječi, predsjednica školskog odbora Sanela Jukić, konstatira 

da je nazočno 4 od 7 članova Školskog odbora, te da Školski odbor može donositi 

pravovaljane odluke, te je predložila sljedeći 

 

D n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje zapisnika 13. sjednice Školskog odbora, 

 

2. Davanje prethodne suglasnosti na zapošljavanje po natječaju: 

 

a) Učitelj-ica engleskog jezika, na određeno puno radno vrijeme, 1 izvršitelj, zamjena 

za neplaćeni dopust  

b) Učitelj-ica razredne nastave u PŠ Vaška, na određeno puno radno vrijeme, zamjena 

za porodiljni dopust, 1 izvršitelj 

 

3. Različito. 

   

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

Prelazi se na rad po utvrđenom dnevnom redu. 

 

 

TOČKA PRVA 

 

Predsjednica Školskog odbora priopćava da je prijedlog skraćenog zapisnika 13. 

sjednice Školskog odbora dostavljen uz poziv za 14. sjednicu. Otvara raspravu. Rasprave nije 

bilo.  

Školski odbor jednoglasno prihvaća skraćeni zapisnik 13. sjednice Školskog odbora. 
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TOČKA DRUGA 

Škola je za upražnjena radna mjesta raspisala natječaj objavljen na mrežnim stranicama 

Hrvatskog zavoda za zapošljavanje te mrežnim stranicama škole.  

a) Za radno mjesto učitelja engleskog jezika javilo se 4 kandidata od kojih 3 koja 

zadovoljavaju uvjete natječaja. Jedan kandidat je u međuvremenu odustao od prijave. 

Tako da je ostalo dvije kandidatkinje od kojih je jedna magistra primarnog 

obrazovanja (modul engleski jezik), a druga magistra edukacije engleskog jezika i 

književnosti i magistra edukacije mađarskog jezika. Prema Pravilniku o  

odgovarajućoj vrsti obrazovanja učitelja i stručnih suradnika u osnovnoj školi 

(„Narodne novine“ br. 6/19, 75/2020)  magistra edukacije engleskog jezika ima 

prednost ispred magistre primarnog obrazovanja (modul engleski jezik). 

Prema tome ravnateljica predlaže da se na radno mjesto učiteljice engleskog jezika 

primi Ana Vukelić iz Osijeka, magistra edukacije engleskog jezika i književnosti i 

magistra edukacije mađarskog jezika, na određeno vrijeme do povratka odsutne Silvije 

Mđarić na rad. 

b) Za radno mjesto učitelja razredne nastave  prijavo se 4 kandidata, svi stručni i 

zadovoljavaju uvjete natječaja. Kandidatkinja Mirela Bistrović se pozvala na pravo 

prednosti kao invalidna osoba. Ravnateljica predlaže da se primi Mirela Bistrović iz 

Novog Senkovca, magistra primarnog obrazovanja na radno mjesto učiteljice razredne 

nastave na određeno vrijeme do povratka odsutne Andree Santi s porodiljnog dopusta. 

Školski odbor jednoglasno daje suglasnost ravnateljici za zapošljavanje predloženih 

kandidata. 

 

TOČKA TREĆA 

 Pod ovom točkom raspravljalo se o Zamolbi školskom odboru koju je uputio Aktiv 

učitelja tjelesne i zdravstvene kulture. Ravnateljica je iznijela razloge zašto su ključevi na 

ulaznim vratima dvorane promijeni. Vezano uz navode na ravnateljica ne dozvoljava rad 

subotom učenicima i učiteljima tjelesne i zdravstvene kulture u sklopu izvannastavnih 

aktivnosti  ravnateljica je obrazložila da se sve izvan nastavane aktivnosti po zakonu trebaju 

provoditi u pravilu tijekom radnih dana, a ne vikendom. U raspravu su se uključili i ostali 

članovi školskog odbora.  

U konačnici je donijet Zaključak da se po potrebi i u dogovoru s učiteljima kojima  

treba prostor škole tijekom vikenda za pripremu učenika za natjecanja i održavanje izvan 

nastavnih aktivnosti, omogući rad na način da školu otključa domar koji stanuje u školskom 

stanu. 

 Dovršen rad u 14,05 sati. 

 Zapisnik je zaključen sa stanicom br. 2. 

 

KLASA: 600-04/22-03/1 

URBROJ: 2189-23-01-22-19 


